
Bestyrelsesmøde d. 13-01-2025 

 

Alle medlemmer af bestyrelsen er til stede  

1. Dagsorden er godkendt  

2. Referat er godkendt  

3. Ejendomsassistentrapport: 

- JDH byg er vendt tilbage på henvendelse omkring forkert monterede lofter og de har tilbudt at 

udskifte alle lofter uden beregning i forbindelse med udskift af vinduer.  Ved hvert skidt af 

forkert monterede lofter vil der blive udført kvalitetstjek. 

- Løbende opgave omkring nedskæring af buske. 

- Udskift af ødelagte affaldskuber sker løbende 

- Rensning af facader går som planmæssigt 

4. Status på vinduer: 

- De sidste indledende runder i forhold til udarbejdelse af tidsplan ved skift af vinduer er sat i 

gang.  

5. Udlejning af P-pladser i garagen til elbiler. 

- Lovmæssigt kræver udleje af p-plads til elbiler i garagen et sprinklersystem i tilfælde af at de 

bryder brænd. Og da vi ikke har et sprinkleranlæg, kan det ikke lade sig gøre.  

6. Eventuelt: 

- Storskraldsordningen som vi kender den i dag, forsvinder i løbet af året. Storskrald skal i 

fremtiden sorteres i større grad før det kan afhentes. I hører nærmere.  

 

 


